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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE
L’OEST

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DE L’OEST DEL DIA 16 D'ABRIL DE 2019

En la Biblioteca "Joan de Timoneda" de Beniferri, situada en el Carrer Xiprés,s/n a les
19.00 hores, del dia 16 d'abril de 2019, i davall la Presidència de Roberto Jaramillo Martínez, i
excusa la seua asistència  la Vicepresidència Dª'Anais Menguzzato García, i en compliment del
que es disposa en el Reglament Orgànic de Govern i Administració de l'Ajuntament de València,
en el seu Títol V, capítol II. articles 79 i següents, en sessió ordinária, es reuneixen els assistents,
membres designats pels diferents grups municipals i nomenats per resolució de l'Alcalde, que
formaran part del Consell de la Junta Municipal de Pobles de l’Oest. Pel grup municipal
Compromís; el Sr. Vicent Torres Castejón,  Ximo López suplente de Pilar Pérez Bartual i el Sr.
Francisco Puchades Rodrigo, pel grup municipal Socialista: el Sr.Ricardo Barrachina Gallego i la
Sra.Esperança Lor Belenguer, pel grup municipal València en Comú: la Sra.Empar Arastey
Galdón, pel Grup municipal Popular: el Sr.José Ramón Gimeno Gimeno, el Sr. Enrique Pardo
Belenguer i el Sr.Vicente Tomás Peris Cursa, pel Grup Ciutadans: el Sr.Sergio Borrego Silvestre,
i Sr.Santos Borrego i actuant com a Secretària la Sra.Lidia Tormo Franco, per a tractar els
assumptes de la convocatòria de l'ordre del dia, efectuada en data 07 d'abril de 2019.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprobació de l'acta anterior de data 15.01.2019

S'aprova l'acta anterior de data 15.01.2019.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Informe de la Presicencia.

El President Sr.Jaramillo llig el següent text:

El President Sr.Jaramillo llig el següent text:
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##ANEXO-1677156##

INFORME PRESIDENCIAS PARA LOS CONSEJOS DE DISTRITO DE LAS 

JUNTAS MUNICIPALES DE ABRIL 

 

•  Subvencions de la Regidoria de Participació Ciutadana:   

Des de la Regidoria de Participació Ciutadana està tramitant-se la nova convocatòria 

de subvencions per al foment de l’associacionisme i de participació ciutadana 2019.  

Aquestes ajudes busquen:  

- Fomentar la dinamització i vertebració de la vida col·lectiva als barris i 

districtes.  

- Fomentar els processos de participació ciutadana  

- Fomentar l’elaboració i difusió d’estudis.  

 En aquesta edició s’ha modificat el pressupost dels projectes. La subvenció per al 

projecte no excedirà de 3000 euros (abans eren 2.500 euros) i si el projecte es realitza en 

xarxa, serà de 5.000 euros.   

Com es va realitzar en les anteriors convocatòries, es realitzaran uns tallers formatius 

en diferents llocs de la ciutat on podreu apropar-se. En aquesta edició es realitzaran 10 

tallers, així podran cobrir-se totes les JMD. A més, comptareu amb assistència tècnica del 

servei de participació ciutadana tan presencial com telefònica.  

En un mes aproximadament eixirà tota la informació d’aquesta convocatòria, una 

vegada siga aprovada per la Junta de Govern Local i us farem arribar tota la informació. 

 

•  Decidim VLC:  

Des de la Regidoria de Participació Ciutadana s'està planificant la nova edició 

de Decidim VLC, la quinta edició d'aquests pressupostos participatius. 

 

Actualment s'ha convocat una taula de participació amb entitats socials de la ciutat per 

treballar la nova edició i codisenyar les bases reguladores. 

 

L'edició 2019-2020 començarà els pròxims mesos. Us animem que comenceu a ajuntar-vos 

en el grup d'urbanisme de la junta per pensar en propostes per als vostres districtes. Com 

més es treballen les propostes, serà més fàcil després el seu estudi per part dels equips 

tècnics. 

 

Estigueu atentes a la web decidimvlc.valencia.es que es ficarà tota la informació del nou 

procés. 
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I recordem que en la mateixa pàgina podeu trobar l'estat d'execució de les edicions 

anteriors dels projectes dels districtes d'aquesta junta municipal. 

 

•  Grup de Comerç i Turisme de la JMD i Consell Municipal de Turisme:  

El Reglament del Consell Municipal de Turisme aprovat per  acord de Ple de 27 de 

setembre de 2018, i que ha entrat en vigor l'1 de març, preveu la creació del  Consell 

Municipal de Turisme de l'Ajuntament de València com a òrgan de participació social, 

assessorament i col·laboració en aquelles activitats que incidisquen en el camp del Turisme 

dins de l'àmbit competencial i territorial de l'Ajuntament de València, amb les funcions, 

composició, òrgans i procediment regulador que s'estableixen en aquest. 

 Com a membres del mateix s'estableix en qualitat de vocal un/a representant del 

Grup d'Activitat comercial i/o turisme de cadascuna de les Juntes Municipals de 

Districte, que ha de ser representant d'una associació amb treball en l'àmbit de demarcació 

de la Junta i estar inscrita en el Registre d'Entitats de l'Ajuntament. 

Les funcions del Consell vénen definides de forma taxada en l'article 4 del Reglament, 

d'aquesta manera es contemplen: 

a) Assessorar els òrgans del govern municipal de l'Ajuntament de València sobre les 

iniciatives, les polítiques i les línies estratègiques de l'acció municipal en l'àmbit del 

turisme des d'una perspectiva transversal. 

b) Assessorar la Fundació Turisme València en l'elaboració del Pla de Turisme i en 

totes aquelles accions que els membres del Consell consideren necessàries per al millor 

funcionament de la gestió turística municipal. 

c) Proposar mesures d'actuació referides al turisme i garantir la seua sostenibilitat. 

d) Elaborar estudis o dictàmens sobre temes propis del seu àmbit sectorial i avaluar el 

seu impacte social. 

e) Realitzar un seguiment del desenvolupament i evolució del Pla Estratègic de 

Turisme en el seu moment vigent a València. 

  Els consells sectorials són òrgans institucionals estables de participació, per a facilitar 

la consulta i l'assessorament a les diferents àrees d'actuació municipal. Són espais de 

trobada regular entre la ciutadania i l'Ajuntament per a debatre i recollir, de manera 

continuada, les seues opinions i propostes sobre les actuacions municipals en un àmbit 

específic per raó de la matèria. 

Com a Junta municipal, tenim una vocalia per a nombrar en aquest Consell Municipal 

de Turisme. És important que els territoris estigam representats als espais de participació 

municipal.  
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 Com en aquesta Junta Municipal no tenim grup de treball de comerç i turisme, 

duguem a aquest consell en el següent punt de l’ordre del dia la constitució d’aquest grup 

de treball, amb l’objectiu de treballar en el grup els aspectes relacionats amb el comerç i el 

turisme dels districtes de la Junta Municipal.  

En la primera reunió del grup de treball s’haurà, a més, de nombrar la vocalia que 

represente a aquesta JMD en el Consell Local de Turisme.  
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SERVICIOS DE LIMPIEZA Y RECOGIDA BARRIO BENIFERRI 

 

PLANO DEL BARRIO 

 

 “BENIFERRI” 
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BARRIDO MANUAL – VACIADO DE PAPELERAS - LIMPIEZA DE JARDINES 

 

 Servicio básico mediante equipos conformados por un operario con útiles de 

limpieza y carrito porta-bolsas: 

 

 De lunes a sábados laborables: 

 Nº Equipos:   2. 

 Turno:    mañana (de 7:00 a 13:00 h.). 

 Frecuencia de actuación: 6 veces / semana (de lunes a sábados). 

 

Servicio de repaso: 

 Nº Equipos:   0,5. 

 Turno:    tarde (de 13:30 a 16:40 h. los meses de 

enero a marzo y del 16 de octubre a diciembre, y de 13:30 a 19:50 de abril 

al 15 de octubre). 

 Frecuencia de actuación: 3 veces / semana (días alternos). 

 

Domingos y festivos: 

 Nº Equipos:   1. 

 Turno:    mañana (de 7:00 a 13:00 h.). 

 Frecuencia de actuación: 1 vez / semana (domingos y festivos). 

Asimismo, del 12 al 26 de marzo se refuerza el servicio con un equipo 

adicional. 

Por último, durante la semana se presta un servicio de repaso de barrido en el 

turno tarde durante 1 día a la semana en diversas zonas del barrio. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Barrido manual con carrito     Barrido manual motorizado 
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BARRIDO MECÁNICO 

  

Servicio de limpieza mecanizado conformado por un conductor y una 

barredora mecánica de aspiración con cepillos. Esta configuración complementa 

el barrido manual en aquellas zonas mecanizables como pueden ser aceras anchas 

y peatonales sin obstáculos y zonas de bordillo sin aparcamiento. 

  

Servicio de barrido mecánico en el barrio: 

 Barredora de aspiración RAVO 340-ST: bordillos libres de Camp del Turia, 

sector C1.2-1, los miércoles sábados en turno de mañana. 

 Barredora de aspiración MFH 2500: sector B1.8-1, los sábados en turno de 

mañana, bordillos libres de Favanella, Beniferri, Xiprers, Camí Vell de Llíria, y 

aceras y peatonales accesibles en las calles Beniferri, Vicent Tomàs i Martí, 

Córdoba y Corts Valencianes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B. mecánico bordillo    B. mecánico acera 
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BARRIDO MIXTO CAÍDA HOJA 

 

 Equipo conformado por una barredora de aspiración acompañada de uno 

o dos peones con la opción de sopladora (utilizada en zonas donde no produzca 

molestia) trabajando en aquellos puntos con acumulación de gran cantidad de 

hoja en la época de caída. Durante el año 2019 se presta el servicio todo el mes de  

enero, y se reemprende durante los meses de octubre, noviembre y diciembre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Barrido mixto con sopladora 
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BALDEO 

 

Dicho servicio se presta en un 70% en el turno de mañana, siendo realizado el 

restante 30 % en turno de noche, en aquellas calles y vías en los que mayor tránsito 

rodado existe durante el turno de mañana. 

 

En cuanto a la organización del servicio, en el año 2019 se ha revisado la 

sectorización realizada para el año anterior corrigiendo y mejorando aspectos 

como son la accesibilidad de vehículos (utilización de un tamaño de autocuba 

acorde al tramado viario) y ajustando la coordinación con los sectores de barrido 

manual. Por tanto, el equipo de baldeo actuará siempre con dos operarios, uno de 

los cuales será el titular del sector de barrido manual diario, el cual aportará al 

equipo un mayor conocimiento de las particularidades y necesidades de cada 

calle. 

 

En cuanto a la programación del servicio, durante todo el año se efectuará 

un baldeo de todo el barrio con una frecuencia de una vez cada 3 semanas. 

 

Además, en las fechas posteriores a Fallas (del 21 al 31 de marzo) se 

incrementa el servicio para atender todos los puntos de celebración y de 

monumentos falleros.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Baldeo cuba 20 m3     Baldeo cuba 8 m3 
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LIMPIEZA MEDIANAS AJARDINADAS 

 

Limpieza manual de aquellas medianas de avenidas con alto nivel de tráfico 

rodado y que debe realizarse con un equipo específico que proteja al personal y 

que esté debidamente señalizado y cumpliendo en todo momento la normativa de 

prevención de riesgos. En nuestro caso, el equipo lo compone un furgón con un 

remolque señalizador de indicación de trabajos de limpieza en mediana con 3 

operarios. La frecuencia es de 1 v / semana. 

 

Mediana Camp del Turia: 

 Turno:    mañana (de 7:00 a 13:00 h.). 

 Frecuencia de actuación: 1 vez / semana (miércoles). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Limpieza de medianas 
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LIMPIEZA DE PINTADAS, CARTELES Y MANCHAS  

 

Para la limpieza y eliminación de pintadas, carteles y manchas en fachada o 

pavimento se dispone de dos tipos de equipos: 

 

 Equipo tipo 1: furgoneta de pintor dotada de herramientas y material 

de pintura: para la eliminación de pintadas y/o carteles. 

 

 Equipo tipo 2: furgón con equipo hidrolimpiador de agua a alta 

presión y caliente: para la eliminación de pintadas y carteles sobre 

fachadas que no puedan pintarse (cara vista, piedra, etc..) y para la 

limpieza de manchas, dotada además de productos desodorizantes, 

desengrasantes y decapadores de pintura. 

 

El trabajo se realiza sobre avisos previos provenientes bien de la inspección 

interna o municipal, bien del teléfono 010, o bien por cualquier vía de avisos de 

incidencias (web, oficinas de quejas). 

 

Aparte de este servicio, existe un servicio de limpieza con el equipo tipo 2 que 

realiza la limpieza exterior de contenedores y ubicaciones. 

 

En el barrio de Beniferri, el total de superficie tratada con todos estos servicios 

(incluido la limpieza de contenedores) en el año 2018 ha sido de 582 m2. 

 

En cuanto al servicio en el año 2019, se va a incrementar en la zona 2 desde 

abril hasta octubre un total de 2 equipos más para este tratamiento, lo que 

representa un aumento en dichos meses de mayor necesidad del 66 %. 
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El desglose por meses es el siguiente: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eliminación pintadas hidrolimpiadora    Repintado 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Limpieza manchas pavimento  

 ENERO 135                     

 FEBRERO 13                       

 MARZO 15                       

 ABRIL 12                       

 MAYO 3                         

 JUNIO 43                       

 JULIO 106                     

 AGOSTO 110                     

 SEPTIEMBRE 22                       

 OCTUBRE 63                       

 NOVIEMBRE 36                       

 DICIEMBRE 25                       

TOTAL 582                    

SUPERFICIE TRATADA PINTADAS, CARTELES Y 

MANCHAS (DM 18) AÑO 2018 - M2. BARRIO: 

BENIFERRI
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LIMPIEZA DE ZONAS SIN URBANIZAR Y SOLARES  

 

La limpieza de zonas sin urbanizar y solares se realiza mediante equipos 

específicos para tal fin. Se trata de equipos de operarios con vehículos volquetes de 

caja abierta, plataforma y grúa, vehículos ligeros de limpieza, tractor con pala y 

desbrozadora mecánica, desbrozadoras manuales y herramientas manuales. La 

limpieza y mantenimiento de dichas zonas se efectúa mediante una programación 

con diferentes frecuencias de actuación, en función del mayor o menor nivel de 

ensuciamiento y crecimiento de malas hierbas que caracterice cada solar. 

 

Durante los meses de junio, julio, agosto y septiembre se reforzarán los equipos 

con dos operarios que actuarán con desbrozadoras manuales para hacer frente a la 

mayor carga de trabajo de eliminación de malas hierbas que se produce en dicho 

periodo. 

 

En el barrio de Beniferri, los solares tratados y su frecuencia de actuación son 

los siguientes:  

 

 

 

 

  

18 Beniferri 18.34 Xiprers 470                    1 V/ 12 SEM

18 Beniferri 18.35 Fabanella 2.297                 1 V/ 12 SEM

18 Beniferri 18.40 Rotonda Beniferri / Fabanella 612                    1 V/ 12 SEM

18 Beniferri 18.41 Rotonda Beniferri / Fabanella 334                    1 V/ 12 SEM

18 Beniferri 18.42 Cno Viejo de Liria 560                    1 V/ 4 SEM

18 Beniferri 18.50 Doctor Nicasio Benlloch (Alqueria de La Chepa) 302                    1 V/ 12 SEM

FRECUENCIADM BARRIO CÓD. DENOMINACIÓN SUPERFICIE (M2)
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Desbroce mecánico 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Desbroce manual – volquete 
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RECOGIDA DE RESIDUOS URBANOS DOMÉSTICOS FRACCIÓN RESTO - 

ORGÁNICA 

 

La fracción resto de la basura doméstica se recoge en los contenedores 

ubicados en vía pública y cuartos de basura, siendo dichos contenedores de color 

gris o verde oscuro. En cuanto a la tipología y sistema de recogida se disponen de 

diversas alternativas en función de adaptabilidad del servicio: 

 

- Contenedores sin ruedas de gran capacidad (3200 litros) recogidos 

mediante recolector de carga lateral (cuyo sistema puede ser de dos 

tipos: con recogida a derechas según sentido de circulación o recogida a 

izquierdas según sentido de circulación). Además, para dichos 

contenedores se utilizan dos tamaños diferentes de camión recolector: de 

25 y de 30 m3 de capacidad, en función de la accesibilidad disponible al 

vehículo en cada calle (se maximiza el sistema de recogida con los 

recolectores más grandes para optimizar el servicio). El equipo empleado 

en esta recogida está conformado por un recolector con conductor que 

realiza la maniobra de vaciado del contenedor desde cabina de forma 

robotizada más un vehículo con un peón para repaso de ubicaciones, el 

cual se encarga de depositar en los contenedores los residuos y bolsas 

que estén fuera de los mismos (o trasladarlos al contenedor de la fracción 

correspondiente) y de cargar en su vehículo pequeños muebles o 

desbordamientos. 

- Contenedores con ruedas de 1000 litros de capacidad recogidos 

mediante recolector de carga trasera. Dichos recolectores tienen dos 

tamaños (de 11 y de 18 m3). Los recolectores pequeños se emplean en 

aquellas calles y zonas más estrechas en las que no puede acceder un 

recolector estándar (y por tanto no puede hacerse con los contenedores 

de carga lateral). Los recolectores de carga trasera más grandes (18 m3) 

se emplean en zonas en las que no es óptimo colocar la carga lateral 

(debido a baja densidad de población), en zonas donde no puede 

colocarse la carga lateral por problemas de aparcamiento y para cuartos 

de basura que necesariamente requieren contenedores con ruedas con 

un volumen máximo de 1000 litros. Este equipo se compone de recolector 

con conductor y dos peones en los estribos del propio camión. 
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Carga lateral      Carga trasera 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Repaso de ubicaciones 

 

La dotación de contenedores de RSU en el barrio de Beniferri es la siguiente:  

 

 

 

 

 

  

BENIFERRI 11 17

CONTENEDORES R. S. U. (RESTO)

BARRIO
Uds. Carga 

Lateral

Uds. Carga 

Trasera

BENIFERRI 12 0

CONTENEDORES ORGÁNICA

BARRIO Uds. Carga Lateral Uds. Carga Trasera
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En cuanto a la frecuencia y turnos de recogida: 

 

Fracción Resto: 

De lunes a sábados: todos los contenedores del barrio diariamente. 

 

 En turno noche de lunes a viernes y en turno mañana los sábados los 

contenedores de carga lateral. 

 En turno mañana de lunes a sábados los contenedores de carga trasera. 

 

Fracción Orgánica: 

 En turno mañana 3 veces por semana desde mayo a octubre y 2 veces por 

semana desde noviembre hasta abril. 
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RECOGIDA DE RESIDUOS URBANOS DOMÉSTICOS FRACCIÓN ENVASES 

LIGEROS Y PAPEL Y CARTÓN 

 

La recogida selectiva de las fracciones de envases ligeros y papel y cartón se 

efectúa mediante los contenedores ubicados en vía pública cuya tapa es de color 

amarillo y azul respectivamente. 

 

Se dispone de contenedores de carga lateral de 3200 litros y siempre a 

derechas según el sentido de circulación. El repaso de las ubicaciones lo realiza el 

mismo equipo que está repasando los contenedores grises, de forma que deposita 

cada residuo en el contenedor correspondiente. 

 

En cuanto a la frecuencia (incrementada en el año 2019) y turnos de 

recogida: todos los contenedores se recogen 3,5 veces por semana 

independientemente de si hay o no festivos inter-semanales e incluidos todos los 

domingos. 

 

o Envases ligeros: turno noche, cada 2 días. 

o Papel y Cartón: turno mañana, cada 2 días. 

 

Además, desde marzo de 2019, algunos contenedores (un 12 % del total) se 

recogerán también con frecuencia diaria (de lunes a sábados). 

 

 

La dotación de contenedores de Envases Ligeros y Papel y Cartón en este 

barrio es la siguiente:  

 

 

 

  

BENIFERRI 11 11

CONTENEDORES SELECTIVA

BARRIO
Uds. Carga Lateral 

ENVASES

Uds. Carga Lateral 

P-CARTÓN
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LAVADO DE CONTENEDORES 

 

EL lavado de contenedores en la vía pública se presta mediante dos sistemas: 

 Lavado interior: mediante vehículo lavacontenedores. Se trata de un camión 

con un gran depósito de agua compartimentado (agua limpia y agua sucia) dotado 

de un motor auxiliar con un grupo de lavado a presión con cabezales giratorios de 

forma que introduce el contenedor en el interior de su caja procediendo a realizar 

un lavado y enjuague del interior del contenedor, con producto odorizante y 

desengrasante incluido. 

 Lavado exterior del contenedor y su ubicación: mediante un furgón con 

hidrolimpiadora de agua caliente a alta presión con producto odorizante y 

desengrasante. 

En el año 2019, en este barrio (al igual que en el resto de barrios), el lavado 

interior se realiza de los contenedores de RSU se realizará 3 veces y los de selectiva 2 

veces, siendo el periodo de aplicación del servicio entre los meses de abril y 

septiembre, ambos inclusive. 

En cuanto al lavado exterior de contenedores y ubicaciones, se realiza de 

todo tipo de contenedor en la vía pública 4 veces al año. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vehículo lavacontenedores 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lavado exterior hidrolimpiadora 
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RECOGIDA MUEBLES Y ENSERES 

 

La recogida de muebles y enseres se realiza de dos formas, en función del 

origen del aviso que se genera: 

 

 Recogida programada: de avisos recibidos desde el servicio telefónico 010 

de atención ciudadana o desde el servicio de la web municipal. 

 Recogida desprogramada de abandonados: la mayor parte de muebles y 

enseres recogidos son abandonados sin previo aviso, lo que genera un 

servicio de recogida desprogramado que actúa en función de las 

detecciones de dichos abandonos, a través de la inspección y trabajadores 

en la calle de forma interna, a través de aviso por detección municipal, o 

bien a través de una queja o reclamación (que en todo caso no es debido a 

un mal funcionamiento del servicio). 

 

La recogida se realiza mediante dos equipos diferentes: 

- Recolector industrial de carga trasera de 22 m3: dotado de conductor y 

dos peones que cargan directamente el enser en la tolva del recolector, 

el cual lo rompe y empuja hacia el interior de la caja del vehículo. Al 

tratarse de un vehículo de gran capacidad que rompe los muebles y que 

además facilita una carga muy rápida, se dispone de un equipo de alto 

rendimiento para este servicio, aunque limitado para las calles más 

estrechas. 

 

- Volquete caja abierta de 12 m3 con plataforma: sistema con conductor y 

peón para complementar el anterior equipo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Recolector industrial      Volquete 
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Por otro lado, como ya se ha descrito en apartados anteriores, los vehículos 

de repaso de ubicaciones de contenedores también cargan pequeños enseres que 

luego depositan en un contenedor estacionario existente en el parque de vehículos. 

 

En el año 2018, en este barrio se ha generado el siguiente número de puntos 

recogidos de muebles y enseres (sin contar los puntos recogidos por los equipos de 

repaso de ubicaciones de contenedores): 

 

 

 

De cara al año 2019 se va a mejorar el servicio incrementando el número de 

servicios en todos los barrios en un 13,5 %, habiendo una adecuación del número de 

equipos a la mayor demanda que se produce en determinadas épocas del año. 

Concretamente habrá 3 escalones de menor a mayor número de equipos: el 

primero, los meses de enero y febrero, el segundo, de marzo a junio más noviembre y 

diciembre, y el tercero, de julio a octubre (periodo de mayor demanda). 

  

AÑO 2018
ABANDONADOS - 

DETECCIÓN 

INTERNA

ABANDONADOS - 

DETECCIÓN 010

TOTAL 

ABANDONADOS

RECOGIDA PROGRAMADA 

DOMICILIARIA 010
SUMA

 ENERO 15                  -                  15                 3                            18            

 FEBRERO 24                  -                  24                 8                            32            

 MARZO 26                  -                  26                 3                            29            

 ABRIL 18                  -                  18                 7                            25            

 MAYO 17                  -                  17                 5                            22            

 JUNIO 26                  -                  26                 4                            30            

 JULIO 17                  -                  17                 4                            21            

 AGOSTO 24                  1                    25                 12                          37            

 SEPTIEMBRE 21                  -                  21                 7                            28            

 OCTUBRE 25                  -                  25                 5                            30            

 NOVIEMBRE 20                  -                  20                 4                            24            

 DICIEMBRE 15                  1                    16                 3                            19            

TOTAL 248                2                    250               65                          315         

79,4% 20,6%

PUNTOS MUEBLES Y ENSERES BARRIO: BENIFERRI
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RECOGIDA COMERCIAL DE CARTÓN 

 

 Se presta durante dos tardes a la semana una recogida de cartón 

personalizada en comercios y colegios. Para ello se emplea un equipo con 

recolector de 18 m3, un conductor y un peón. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Manual       Con contenedor 

 

ECOPARQUE MÓVIL 

 

En este barrio, los puntos más cercanos y días donde está disponible el 

ecoparque son: 

 

 Miércoles de 19:00 a 20:00 h.: Vall d’Albaida x Canal de Navarrés. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Ecoparque móvil 
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RECOGIDA DE ACEITES USADOS DE COCINA Y PILAS 

 

Se facilita la recogida de aceites usados de cocinas y pilas mediante la 

disposición de contenedores para tal fin en centros municipales. El aceite en 

contenedores naranjas con boca para botellas de plástico, y pilas en contenedores 

rojos con compartimento de pilas botón y compartimento de resto de pilas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

DIRECCIÓN CENTRO BARRIO CONT. ACEITE CONT. PILAS

Favanella s/n Centro Municipal Av. P. Mayores Beniferri BENIFERRI SÍ SÍ

CONTENEDORES DE ACEITES / PILAS BARRIOS
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MANTENIMIENTO DE CONTENEDORES 

 

Para el correcto funcionamiento de los contenedores en la vía pública se realiza 

un mantenimiento preventivo de los mismos además de un mantenimiento correctivo 

de las averías que se producen en el día a día del servicio. Respecto al número de 

reparaciones de ésas últimas (averías), en el año 2018 se han realizado en este barrio 

las siguientes: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ENERO 0                      

 FEBRERO 1                      

 MARZO 0                      

 ABRIL 2                      

 MAYO 0                      

 JUNIO 1                      

 JULIO 0                      

 AGOSTO 0                      

 SEPTIEMBRE 1                      

 OCTUBRE 1                      

 NOVIEMBRE 0                      

 DICIEMBRE 0                      

TOTAL 6                     

Nº DE REPARACIONES EN CONTENEDORES 

DE LA VÍA PÚBLICA BARRIO: BENIFERRI
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SERVICIOS DE LIMPIEZA Y RECOGIDA BARRIO BENIMAMET 

 

PLANO DEL BARRIO 

 

 “BENIMAMET” 
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BARRIDO MANUAL – VACIADO DE PAPELERAS - LIMPIEZA DE JARDINES 

 

 Servicio básico mediante equipos conformados por un operario con útiles de 

limpieza y carrito porta-bolsas: 

 

 De lunes a sábados laborables: 

 Nº Equipos:   7. 

 Turno:    mañana (de 7:00 a 13:00 h.). 

 Frecuencia de actuación: 6 veces / semana (de lunes a sábados). 

 

Domingos y festivos: 

 Nº Equipos:   2. 

 Turno:    mañana (de 7:00 a 13:00 h.). 

 Frecuencia de actuación: 1 vez / semana (domingos y festivos). 

 

 

Asimismo, del 12 al 26 de marzo se refuerza el servicio con un equipo 

adicional. 

 

Por último, durante la semana se presta un servicio de repaso de barrido en el 

turno tarde durante 1 día a la semana en diversas zonas del barrio. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Barrido manual con carrito     Barrido manual motorizado 
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BARRIDO MECÁNICO 

  

Servicio de limpieza mecanizado conformado por un conductor y una 

barredora mecánica de aspiración con cepillos. Esta configuración complementa 

el barrido manual en aquellas zonas mecanizables como pueden ser aceras anchas 

y peatonales sin obstáculos y zonas de bordillo sin aparcamiento. 

  

Servicio de barrido mecánico en el barrio: 

 Barredora de aspiración MFH 2500: sector B1.8-1, los sábados en turno de 

mañana, bordillos libres de Campamento, Senda del Polvorín, Padre Simó, 

Luis Cano, Felipe Valls, Dr. Soriano Benlloch, Rafael Tenes Escrich, Párroco 

Miguel Tarín, Cullera, Av. Ferias, y aceras y peatonales accesibles 

alrededor del Velódromo Luis Puig, Alfarrasí y Concentaina.. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B. mecánico bordillo    B. mecánico acera 
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BARRIDO MIXTO CAÍDA HOJA 

 

 Equipo conformado por una barredora de aspiración acompañada de uno 

o dos peones con la opción de sopladora (utilizada en zonas donde no produzca 

molestia) trabajando en aquellos puntos con acumulación de gran cantidad de 

hoja en la época de caída. Durante el año 2019 se presta el servicio todo el mes de  

enero, y se reemprende durante los meses de octubre, noviembre y diciembre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Barrido mixto con sopladora 
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BALDEO 

 

Dicho servicio se presta en un 70% en el turno de mañana, siendo realizado el 

restante 30 % en turno de noche, en aquellas calles y vías en los que mayor tránsito 

rodado existe durante el turno de mañana. 

 

En cuanto a la organización del servicio, en el año 2019 se ha revisado la 

sectorización realizada para el año anterior corrigiendo y mejorando aspectos 

como son la accesibilidad de vehículos (utilización de un tamaño de autocuba 

acorde al tramado viario) y ajustando la coordinación con los sectores de barrido 

manual. Por tanto, el equipo de baldeo actuará siempre con dos operarios, uno de 

los cuales será el titular del sector de barrido manual diario, el cual aportará al 

equipo un mayor conocimiento de las particularidades y necesidades de cada 

calle. 

 

En cuanto a la programación del servicio, durante todo el año se efectuará 

un baldeo de todo el barrio con una frecuencia de una vez cada 3 semanas. 

 

Además, en las fechas posteriores a Fallas (del 21 al 31 de marzo) se 

incrementa el servicio para atender todos los puntos de celebración y de 

monumentos falleros.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Baldeo cuba 20 m3     Baldeo cuba 8 m3 
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LIMPIEZA DE PINTADAS, CARTELES Y MANCHAS  

 

Para la limpieza y eliminación de pintadas, carteles y manchas en fachada o 

pavimento se dispone de dos tipos de equipos: 

 

 Equipo tipo 1: furgoneta de pintor dotada de herramientas y material 

de pintura: para la eliminación de pintadas y/o carteles. 

 

 Equipo tipo 2: furgón con equipo hidrolimpiador de agua a alta 

presión y caliente: para la eliminación de pintadas y carteles sobre 

fachadas que no puedan pintarse (cara vista, piedra, etc..) y para la 

limpieza de manchas, dotada además de productos desodorizantes, 

desengrasantes y decapadores de pintura. 

 

El trabajo se realiza sobre avisos previos provenientes bien de la inspección 

interna o municipal, bien del teléfono 010, o bien por cualquier vía de avisos de 

incidencias (web, oficinas de quejas). 

 

Aparte de este servicio, existe un servicio de limpieza con el equipo tipo 2 que 

realiza la limpieza exterior de contenedores y ubicaciones. 

 

En el barrio de Benimámet, el total de superficie tratada con todos estos 

servicios (incluido la limpieza de contenedores) en el año 2018 ha sido de 5.784 m2. 

 

En cuanto al servicio en el año 2019, se va a incrementar en la zona 2 desde 

abril hasta octubre un total de 2 equipos más para este tratamiento, lo que 

representa un aumento en dichos meses de mayor necesidad del 66 %. 
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El desglose por meses es el siguiente: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Eliminación pintadas hidrolimpiadora    Repintado 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Limpieza manchas pavimento  

 ENERO 730                     

 FEBRERO 140                     

 MARZO 167                     

 ABRIL 138                     

 MAYO 32                       

 JUNIO 476                     

 JULIO 1.237                  

 AGOSTO 1.226                  

 SEPTIEMBRE 246                     

 OCTUBRE 699                     

 NOVIEMBRE 407                     

 DICIEMBRE 285                     

TOTAL 5.784                 

SUPERFICIE TRATADA PINTADAS, CARTELES Y 

MANCHAS (DM 18) AÑO 2018 - M2. BARRIO: 

BENIMAMET
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LIMPIEZA DE ZONAS SIN URBANIZAR Y SOLARES  

La limpieza de zonas sin urbanizar y solares se realiza mediante equipos 

específicos para tal fin. Se trata de equipos de operarios con vehículos volquetes de 

caja abierta, plataforma y grúa, vehículos ligeros de limpieza, tractor con pala y 

desbrozadora mecánica, desbrozadoras manuales y herramientas manuales. La 

limpieza y mantenimiento de dichas zonas se efectúa mediante una programación 

con diferentes frecuencias de actuación, en función del mayor o menor nivel de 

ensuciamiento y crecimiento de malas hierbas que caracterice cada solar. 

Durante los meses de junio, julio, agosto y septiembre se reforzarán los equipos 

con dos operarios que actuarán con desbrozadoras manuales para hacer frente a la 

mayor carga de trabajo de eliminación de malas hierbas que se produce en dicho 

periodo. 

En el barrio de Benimàmet, los solares tratados y su frecuencia de actuación 

son los siguientes:  

 

 

 

 

18 Benimamet 18.1 Alfarrasi 605                    1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.10 Parroco Cobos / Pl Campo Robles / Carpinteros 3.662                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.11 Esperanza / Ingeniero Dicenta 2.160                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.12 Campamento nº 115-117 6.862                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.13 Campamento nº 101 Al 113 4.969                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.14 Campamento nº 124 / Cocentaina 4.018                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.15 Campamento nº 122 207                    1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.16 Concentaina / Mariano Alapont 423                    1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.17 Crisostomo Martinez fte 44 2.401                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.18 Crisostomo Martinez / Secanet 139                    1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.19 Navarres 291                    1 V/ 4 SEM

18 Benimamet 18.2 Benimodo (Centro Salud) 3.680                 1 V/ 4 SEM

18 Benimamet 18.20 Coronacion nº 25 140                    1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.21 Parque Camales / Cuevas Pedrereta 278                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.23 Pintor Orrente / Esproceda 2.761                 1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.24 Penyetes nº 44 / Juan Calatrava 529                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.25 Benetuser 162                    1 V/ SEM

18 Benimamet 18.26 Rotonda Entrada Benimamet 2.139                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.27 Bernardo Prieto nº 40 1.513                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.28 Padre Simo fte 60 2.803                 1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.29 Cementerio Benimamet 5.379                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.3 Benimodo fte 28 324                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.31 Pl Canonigos 4.861                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.32 Rafael Tenes Escriche (Colegio y Camino) 5.200                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.36 Padre Simo nº 34 618                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.38 Doctor Rafael Molla Rodrigo 1.877                 1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.4 Benimodo fte 38 355                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.43 Rafael Tenes Escriche (Junto Campo Futbol) 3.965                 1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.44 Coronacion nº 2 / Miniaturista Meseguer 419                    1 V/ 4 SEM

18 Benimamet 18.45 Campo futbol benimamet (Rafael Tenes Escriche) 5.949                 1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.46 Doctor Buen / Teruel 1.581                 1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.47 Senda Polvorin nº 10 343                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.48 Cullera nº 77 665                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.49 Pinos nº 48 749                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.5 Betera / Cno Nuevo Paterna 304                    1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.6 Cno Paterna nº 150-152 1.030                 1 V/ 6 SEM

18 Benimamet 18.7 Campamento nº 148 920                    1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.8 Alqueria Mossen Povo 861                    1 V/ 12 SEM

18 Benimamet 18.9 Parroco Cobos / Gloriosos 1.737                 1 V/ 6 SEM

DM BARRIO CÓD. DENOMINACIÓN SUPERFICIE (M2) FRECUENCIA
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Desbroce mecánico 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Desbroce manual – volquete 
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RECOGIDA DE RESIDUOS URBANOS DOMÉSTICOS FRACCIÓN RESTO - 

ORGÁNICA 

 

La fracción resto de la basura doméstica se recoge en los contenedores 

ubicados en vía pública y cuartos de basura, siendo dichos contenedores de color 

gris o verde oscuro. En cuanto a la tipología y sistema de recogida se disponen de 

diversas alternativas en función de adaptabilidad del servicio: 

 

- Contenedores sin ruedas de gran capacidad (3200 litros) recogidos 

mediante recolector de carga lateral (cuyo sistema puede ser de dos 

tipos: con recogida a derechas según sentido de circulación o recogida a 

izquierdas según sentido de circulación). Además, para dichos 

contenedores se utilizan dos tamaños diferentes de camión recolector: de 

25 y de 30 m3 de capacidad, en función de la accesibilidad disponible al 

vehículo en cada calle (se maximiza el sistema de recogida con los 

recolectores más grandes para optimizar el servicio). El equipo empleado 

en esta recogida está conformado por un recolector con conductor que 

realiza la maniobra de vaciado del contenedor desde cabina de forma 

robotizada más un vehículo con un peón para repaso de ubicaciones, el 

cual se encarga de depositar en los contenedores los residuos y bolsas 

que estén fuera de los mismos (o trasladarlos al contenedor de la fracción 

correspondiente) y de cargar en su vehículo pequeños muebles o 

desbordamientos. 

- Contenedores con ruedas de 1000 litros de capacidad recogidos 

mediante recolector de carga trasera. Dichos recolectores tienen dos 

tamaños (de 11 y de 18 m3). Los recolectores pequeños se emplean en 

aquellas calles y zonas más estrechas en las que no puede acceder un 

recolector estándar (y por tanto no puede hacerse con los contenedores 

de carga lateral). Los recolectores de carga trasera más grandes (18 m3) 

se emplean en zonas en las que no es óptimo colocar la carga lateral 

(debido a baja densidad de población), en zonas donde no puede 

colocarse la carga lateral por problemas de aparcamiento y para cuartos 

de basura que necesariamente requieren contenedores con ruedas con 

un volumen máximo de 1000 litros. Este equipo se compone de recolector 

con conductor y dos peones en los estribos del propio camión.  
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Carga lateral      Carga trasera 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Repaso de ubicaciones 

 

La dotación de contenedores de RSU en el barrio de Benimamet es la siguiente:  

 

 

 

 

  

BENIMÀMET 106 25

CONTENEDORES R. S. U. (RESTO)

BARRIO
Uds. Carga 

Lateral

Uds. Carga 

Trasera

BENIMÀMET 55 0

CONTENEDORES ORGÁNICA

BARRIO Uds. Carga Lateral Uds. Carga Trasera
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En cuanto a la frecuencia y turnos de recogida: 

 

Fracción Resto: 

De lunes a sábados: todos los contenedores del barrio diariamente. 

 

 En turno noche de lunes a viernes y en turno mañana los sábados los 

contenedores de carga lateral. 

 En turno mañana de lunes a sábados los contenedores de carga trasera. 

 

Fracción Orgánica: 

 En turno mañana 3 veces por semana desde mayo a octubre y 2 veces por 

semana desde noviembre hasta abril. 
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RECOGIDA DE RESIDUOS URBANOS DOMÉSTICOS FRACCIÓN ENVASES 

LIGEROS Y PAPEL Y CARTÓN 

 

La recogida selectiva de las fracciones de envases ligeros y papel y cartón se 

efectúa mediante los contenedores ubicados en vía pública cuya tapa es de color 

amarillo y azul respectivamente. 

 

Se dispone de contenedores de carga lateral de 3200 litros y siempre a 

derechas según el sentido de circulación. El repaso de las ubicaciones lo realiza el 

mismo equipo que está repasando los contenedores grises, de forma que deposita 

cada residuo en el contenedor correspondiente. 

 

En cuanto a la frecuencia (incrementada en el año 2019) y turnos de 

recogida: todos los contenedores en vía pública se recogen 3,5 veces por semana 

independientemente de si hay o no festivos inter-semanales e incluidos todos los 

domingos. 

 

o Envases ligeros: turno noche, cada 2 días. 

o Papel y Cartón: turno mañana, cada 2 días. 

 

Además, desde marzo de 2019, algunos contenedores (un 12 % del total) se 

recogerán también con frecuencia diaria (de lunes a sábados). 

 

La dotación de contenedores de Envases Ligeros y Papel y Cartón en este 

barrio es la siguiente:  

 

 

 

  

BENIMÀMET 44 43

CONTENEDORES SELECTIVA

BARRIO
Uds. Carga Lateral 

ENVASES

Uds. Carga Lateral 

P-CARTÓN
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LAVADO DE CONTENEDORES 

 

EL lavado de contenedores en la vía pública se presta mediante dos sistemas: 

 Lavado interior: mediante vehículo lavacontenedores. Se trata de un camión 

con un gran depósito de agua compartimentado (agua limpia y agua sucia) dotado 

de un motor auxiliar con un grupo de lavado a presión con cabezales giratorios de 

forma que introduce el contenedor en el interior de su caja procediendo a realizar 

un lavado y enjuague del interior del contenedor, con producto odorizante y 

desengrasante incluido. 

 Lavado exterior del contenedor y su ubicación: mediante un furgón con 

hidrolimpiadora de agua caliente a alta presión con producto odorizante y 

desengrasante. 

En el año 2019, en este barrio (al igual que en el resto de barrios), el lavado 

interior se realiza de los contenedores de RSU se realizará 3 veces y los de selectiva 2 

veces, siendo el periodo de aplicación del servicio entre los meses de abril y 

septiembre, ambos inclusive. 

En cuanto al lavado exterior de contenedores y ubicaciones, se realiza de 

todo tipo de contenedor en la vía pública 4 veces al año. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vehículo lavacontenedores 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lavado exterior hidrolimpiadora 
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RECOGIDA MUEBLES Y ENSERES 

 

La recogida de muebles y enseres se realiza de dos formas, en función del 

origen del aviso que se genera: 

 

 Recogida programada: de avisos recibidos desde el servicio telefónico 010 

de atención ciudadana o desde el servicio de la web municipal. 

 Recogida desprogramada de abandonados: la mayor parte de muebles y 

enseres recogidos son abandonados sin previo aviso, lo que genera un 

servicio de recogida desprogramado que actúa en función de las 

detecciones de dichos abandonos, a través de la inspección y trabajadores 

en la calle de forma interna, a través de aviso por detección municipal, o 

bien a través de una queja o reclamación (que en todo caso no es debido a 

un mal funcionamiento del servicio). 

 

La recogida se realiza mediante dos equipos diferentes: 

- Recolector industrial de carga trasera de 22 m3: dotado de conductor y 

dos peones que cargan directamente el enser en la tolva del recolector, 

el cual lo rompe y empuja hacia el interior de la caja del vehículo. Al 

tratarse de un vehículo de gran capacidad que rompe los muebles y que 

además facilita una carga muy rápida, se dispone de un equipo de alto 

rendimiento para este servicio, aunque limitado para las calles más 

estrechas. 

 

- Volquete caja abierta de 12 m3 con plataforma: sistema con conductor y 

peón para complementar el anterior equipo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Recolector industrial      Volquete 
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Por otro lado, como ya se ha descrito en apartados anteriores, los vehículos 

de repaso de ubicaciones de contenedores también cargan pequeños enseres que 

luego depositan en un contenedor estacionario existente en el parque de vehículos. 

 

En el año 2018, en este barrio se ha generado el siguiente número de puntos 

recogidos de muebles y enseres (sin contar los puntos recogidos por los equipos de 

repaso de ubicaciones de contenedores): 

 

 

 

De cara al año 2019 se va a mejorar el servicio incrementando el número de 

servicios en todos los barrios en un 13,5 %, habiendo una adecuación del número de 

equipos a la mayor demanda que se produce en determinadas épocas del año. 

Concretamente habrá 3 escalones de menor a mayor número de equipos: el 

primero, los meses de enero y febrero, el segundo, de marzo a junio más noviembre y 

diciembre, y el tercero, de julio a octubre (periodo de mayor demanda). 

  

AÑO 2018
ABANDONADOS - 

DETECCIÓN 

INTERNA

ABANDONADOS - 

DETECCIÓN 010

TOTAL 

ABANDONADOS

RECOGIDA PROGRAMADA 

DOMICILIARIA 010
SUMA

 ENERO 212                2                    214               48                          262          

 FEBRERO 186                5                    191               48                          239          

 MARZO 182                4                    186               43                          229          

 ABRIL 210                5                    215               44                          259          

 MAYO 215                3                    218               54                          272          

 JUNIO 241                2                    243               63                          306          

 JULIO 206                9                    215               73                          288          

 AGOSTO 200                9                    209               59                          268          

 SEPTIEMBRE 243                3                    246               57                          303          

 OCTUBRE 231                4                    235               61                          296          

 NOVIEMBRE 140                5                    145               56                          201          

 DICIEMBRE 178                6                    184               51                          235          

TOTAL 2.444             57                  2.501            657                        3.158      

79,2% 20,8%

PUNTOS MUEBLES Y ENSERES BARRIO: BENIMAMET
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RECOGIDA COMERCIAL DE CARTÓN 

 

 Se presta durante dos tardes a la semana una recogida de cartón 

personalizada en comercios y colegios. Para ello se emplea un equipo con 

recolector de 18 m3, un conductor y un peón. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Manual       Con contenedor 

 

ECOPARQUE MÓVIL 

 

En este barrio, los puntos y días donde está disponible el ecoparque son: 

 

 Jueves de 17:30 a 18:30 h.: Campamento nº 1 – 3. 

 Miércoles de 8:00 a 9:00 en Felipe Valls nº 2. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Ecoparque móvil 
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RECOGIDA DE ACEITES USADOS DE COCINA Y PILAS 

 

Se facilita la recogida de aceites usados de cocinas y pilas mediante la 

disposición de contenedores para tal fin en centros municipales. El aceite en 

contenedores naranjas con boca para botellas de plástico, y pilas en contenedores 

rojos con compartimento de pilas botón y compartimento de resto de pilas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

DIRECCIÓN CENTRO BARRIO CONT. ACEITE CONT. PILAS

Pl. Alborache Mercado Municipal Benimamet BENIMAMET SÍ SÍ

Pl. Luis Cano Centro Municipal Av. P. Mayores Benimamet BENIMAMET SÍ SÍ

Rafael Tenes Escrich 56 CEIP Benimamet BENIMAMET SÍ SÍ

Cullera s/n IES Benmamet BENIMAMET SÍ NO

San José s/n Polideportivo Municipal Benimamet "Ric. Ten" BENIMAMET SÍ NO

CONTENEDORES DE ACEITES / PILAS BARRIOS
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MANTENIMIENTO DE CONTENEDORES 

 

Para el correcto funcionamiento de los contenedores en la vía pública se realiza 

un mantenimiento preventivo de los mismos además de un mantenimiento correctivo 

de las averías que se producen en el día a día del servicio. Respecto al número de 

reparaciones de ésas últimas (averías), en el año 2018 se han realizado en este barrio 

las siguientes: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ENERO 3                      

 FEBRERO 8                      

 MARZO 5                      

 ABRIL 19                    

 MAYO 2                      

 JUNIO 8                      

 JULIO 5                      

 AGOSTO 6                      

 SEPTIEMBRE 10                    

 OCTUBRE 7                      

 NOVIEMBRE 2                      

 DICIEMBRE 1                      

TOTAL 76                   

Nº DE REPARACIONES EN CONTENEDORES 

DE LA VÍA PÚBLICA BARRIO: BENIMAMET
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Por últim voliem informar el tema de Entitat local menor, en quin punt està. El dijous hi haurà
una comissió informativa que és la de participació, on des de la regidoria de Consol Castillo que
porta pobles, portarà una moció perquè fem un pas més en aquesta voluntat política que sempre
teníem que Benimàmet, es convertisca en Entitat local menor, alguna cosa que ja hem dit ací
moltes vegades, que portem a un ple perquè es reconeguera, però que jurídicament generava
alguns dubtes sobre si es podia fer, perquè com sabeu l'expedient que ho va iniciar tot en el seu
moment i que tenia a veure amb Benimàmet-Poble hi havia dubtes legals sobre si continuava viu
o mort, en termes jurídics, la qual cosa s'ha pogut fer per a no tindre aqueix problema, és anar a
altres expedients que si que estigueren vius, i encara que no li veig present i sempre està, hi ha
una pregunta de José Simó sobre aquest tema i en el seu moment que no es va arribar a tancar i
per tant ens consta que està viu. Amb l'argument que aqueix expedient encara continua viu, és
amb el que començarem la tramitació perquè l'Entitat local menor siga una realitat, hi ha una
cosa que cal posar en valor, serà alguna cosa que serà donat suport per unanimitat el dijous,
espere que així siga, jo crec que és un compromís molt important i jo crec que estar àmpliament
recolzat per tots els veïns i veïnes de Benimámet seria interessant que tots els partits, ens va
succeir en la moció del Ple, jo crec que ací se succeirà i inste a tots els partits i m'inste a mi que
ho fem així el dijous.

3 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Elevació per a l'aprovació del grup de treball de Turisme i comerç, nomenamet del coordinador
del grup.

Votarem la creació del grup de comerç i turisme i el nomenament del coordinador, després
d e  l a  l e c t u r a  d e  l ' a c o r d .

El vocal polític, Vicente Peris, representant del grup popular en el consell de districte de Pobles
de L'Oest, no veu sentit a la creació del grup de treball i designació d'un coordinador i d'un
representant no polític del grup de treball de comerç i turisme de la Junta de districte posat que en
el termini d'un mes aproximadament es dissoldrà el govern i no té sentit la seua creació,
consideren que és més lògic esperar al resultat de les eleccions amb la nova corporació
municipal, perquè designar a un coordinador que ni tan sols pot executar ni dur a terme res
entenem que és una pèrdua de temps, per això el partit popular en aquest sentit el seu vot serà
l ' a b s t e n c i ó .

El vocal polític, Ricardo Barrachina, representant del grup socialista en el consell de districte de
Pobles de L'Oest, diu que la urgència de la creació del grup de treball de comerç i turisme, és
bàsicament perquè la junta tinga un representant en el consell de turisme de València ciutat i com
encara que siga per un mes donarà temps a convocar la comissió de la qual formaren part
presumiblement comerciants d'aquest sector, de turisme i/o comerç, que ja tinguem veu també en
el consell de València, per no perdre la veu, i creiem que és interessant la creació i triar aqueixa
persona, aclarir-lo d'aquesta manera.
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##ANEXO-1676749##

 
 

CREACIÓN DE UN GRUPO DE TRABAJO DE “TURISMO Y 

COMERCIO” EN LA JUNTA MUNICIPAL POBLES DE L’OEST, 

NOMBRAMIENTO DE COORDINADOR  
 

Visto que el Reglamento del Consejo municipal de turismo aprobado por acuerdo de 

Pleno de 27 de septiembre de 2018, y que ha entrado en vigor el 1 de marzo, prevé la 

creación del  Consejo Municipal de Turismo del Ayuntamiento de Valencia como 

órgano de participación social, asesoramiento y colaboración en aquellas actividades 

que incidan en el campo del Turismo dentro del ámbito competencial y territorial del 

Ayuntamiento de valencia, con las funciones, composición, órganos y procedimiento 

regulador que se establecen en el mismo. 

 

Considerando que como miembros del mismo se establece en calidad de vocal un/a 

representante del Grupo de Actividad comercial y/o turismo de cada una de las Juntas 

Municipales de Distrito, que debe ser representante de una asociación con trabajo en el 

ámbito de demarcación de la Junta y estar inscrita en el Registro de Entidades del 

Ayuntamiento. 

 

Visto que la Junta Municipal de Pobles de L’Oest, no tiene grupo de actividad 

comercial y/o turismo ni tampoco tiene nombrado al representante de la asociación 

inscrita en el Registro de Entidades del Ayuntamiento de Valencia, con trabajo en el 

ámbito de demarcación de la Junta que formará parte del Consejo municipal de turismo 

como representante del Grupo Actividad comercial y/o turismo de la Junta municipal de 

Pobles de L’Oest. 

 

Por todo lo anteriormente expuesto, se  eleva al Consejo de distrito de la Junta 

Municipal de Pobles de L’oest, la aprobación de las PROPUESTAS DE ACUERDO 

siguientes: 

 

PRIMERO: Crear el Grupo de Trabajo de “Comercio y turismo” de la Junta Municipal 

de Pobles de L’Oest. 

 

SEGUNDO: Nombrar como coordinador del Grupo de trabajo a D. Ricardo Barrachina 

Gallego a propuesta del Presidente de la Junta de Distrito Municipal. 

 

TERCERO: Creado el grupo de trabajo, éste se reunirá para nombrar un representante 

de una asociación inscrita en el Registro de Entidades del Ayuntamiento de Valencia, 

Asociación de Comerciantes de Benimámet, con trabajo en el ámbito de demarcación de 

la Junta que formará parte como vocal del Consejo municipal de turismo y como 

representante del Grupo Actividad comercial y/o turismo de la Junta municipal de 

Pobles de L’Oest, a los efectos oportunos. 

CUARTO: Dar traslado del presente acuerdo tras su aprobación, y nombramiento del 

vocal a la mayor brevedad posible, al Consejo Municipal de Turismo, para su 

nombramiento oficial y convocatoria. 
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Pasem a la votació:

Vots en contra ninguno, abstencions 3 del grupo popular y a favor la resta, 8 (2 vocals de
ciutadands, 1 vocal de valència en comú, 3 vocals compromís, 2 vocals psoe).

Aprobat l'acord de creació del grup de treball de comerç i turisme i nomenament del
coordinador a Ricardo Barrachina Gallego.

4 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Elevació per a l'aprovació pel Consell de districte dels acords adoptats en el grup de treball de
Benestar social de la Junta de districte de Pobles de L'oest.

Es llig per la secretària de la Junta de districte de Pobles de L'Oest, l'elevació de l'acord del
grup de treball de benestar social de la Junta de districte de Pobles de L'oest.
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##ANEXO-1676751##

 
 

 
 
ELEVACIÓ D'ACORD DEL GRUP DE TREBALL DE BENESTAR SOCIAL DE 
LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLES DE L’OEST PER A LA SEUA 
APROVACIÓ PEL CONSELL DE DISTRICTE. 
 
Considerant que amb data 31 de maig de 2018, es constitueix el Consell de districte de la 
Junta Municipal de Pobles de L’oest, atès que l'equip de govern de l'Ajuntament de 
València està fermament compromés amb la descentralització i el foment de la participació 
ciutadana, que porten a un apoderament real i efectiu de la ciutadania. 
 
Vist que així mateix i dins del Consell de districte es crea un Grup de treball d'Igualtat, 
Educació i Benestar social i es nomena a una coordinadora del Grup de treball per a la 
realització d'activitats i participació en l'àmbit de la Junta de districte de Pobles de L’Oest 
que engloba a les pedanies de Benimàmet i Beniferri. 
 
Considerant que aquests grups de treball, de conformitat amb l'article 91 del Reglament 
Orgànic de govern i Administració de l'Ajuntament de València, es reuneixen periòdicament 
per a realitzar estudis relatius a les necessitats específiques del districte, sempre que es 
referisquen a l'àmbit específic de competències de la Junta Municipal de districte. 
 
Vist que amb data 31 de gener de 2019, el grup de treball es va reunir i fruit del consens va 
acordar, traslladar per a la seua aprovació al Consell de districte, el tractat en aquest. 
 
Per tot l'anteriorment exposat, el Grup de treball d'Igualtat, Educació i Benestar social que 
subscriu eleva per majoria al Consell de districte l'aprovació de les PROPOSTES d'acord 
següents: 
 
PRIMER: Instar a l'Ajuntament de València perquè; vist que s'ha cedit un solar a l'àrea de 
serveis socials per a la realització d'una residència per a majors, i que aquest solar és 
adjacent al Centre de salut pública de Benimàmet, el qual té una afluència massiva, entorn 
dels 18.000 usuaris, que es desplacen de Benimàmet, Beniferri i Terramelar i les seues 
instal·lacions són insuficients; cedisca part de la parcel·la destinada a la construcció del 
centre de majors, per a l'ampliació del Centre de salut situat en la pedania de Benimàmet a 
fi d'atendre les necessitats de salut de tots els usuaris d'aquest. 
 
SEGON: Sol·licitar a l'Ajuntament de València, que atés que les oficines de la Junta de 
districte municipal de Pobles de L’Oest, no posseeixen Servei de padró (pertanyent al 
Servei de Societat de la informació de l'Ajuntament de València), i altres Juntes de districte 
disposen d'aquest, i que és necessari per la distància dels veïns/es de Benimàmet-
Beniferri en relació amb altres Juntes de districte i/o l'edifici de l'Ajuntament de València 
per a empadronar-se, i la impossibilitat de molts veïns/es de desplaçament per motius 
diversos (malalties, vellesa, econòmics..), que es preste aquest servei d'empadronament 
en la Junta de districte de Pobles de L’Oest, almenys dues vegades per setmana, per 
satisfer a la ciutadania. 
 
TERCER: Reclamar a l'Ajuntament de València, àrea de servei de Benestar Social, que de 
forma fixa es trasllade una Treballadora social amb competències per a solucionar els 
tràmits a les persones majors i dependents, a la Junta de districte de Pobles de L’Oest, per 
a prestar els seus serveis tots els dies, considerant que la població d'aquestes 
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característiques en Benimàmet és molt àmplia i té greus dificultats per a traslladar-se en 
aquest cas, fins al Centre de Serveis socials de Campanar que és on actualment es 
presten aquests serveis. 
 
QUART: Sol.licitar a l’Ajuntament de València, que’ls contenidors de fem que no están 
adaptats a les persones majors i depenents siguen accessibles a totes les persones. 
 
QUINT: Donar trasllat del present acord després de la seua aprovació, el més aviat 
possible, als Serveis corresponents, per a la seua posada en marxa i execució. 
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S'aprova l'acord per al seu trasllat per unanimitat dels vocals polítics de la Junta de
districte de Pobles de L'oest.

5 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Elevació per a la seua aprobació al consell de districte dels suggeriments del grup de treball
d'urbanisme de la junta de districte de Pobles de L'Oest, en relació amb el projecte de la segona
fase del parc de les Carolines.

Vicent Torres, vocal polític en representació del grup compromís del Consell de districte
de la Junta municipal de Pobles de l'Oest pren la paraula:

El grup d'urbanisme, va estar estudiant el projecte de parcs Carolines, el document de
síntesi, i vam veure la possibilitat de fer una sèrie de suggeriments, màximament quan la fira
havia fet algunes propostes que ens semblaven perjudicials, això consta en el resum de les
reunions que els components del grup d'urbanisme han rebut ja i busquem la forma de
traslladar-ho als serveis corresponents, al final vam veure, ens va suggerir la secretària i la resta
de serveis que la forma seria no una comunicació sinó un pronunciament d'aquest Ple del
Consell, és a dir si us sembla us llig ràpidament els punts que plantegem.
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##ANEXO-1676755##

 

 

SUGERENCIAS DEL GRUPO DE TRABAJO DE URBANISMO DE LA JUNTA DE 

DISTRITO DE BENIMÀMET-BENIFERRI, EN RELACIÓN CON EL PROYECTO DE LA 

SEGUNDA FASE  DEL PARQUE DE LAS CAROLINAS 

 

En la reunión de la Comisión de Urbanismo que tuvo lugar el 27 de Noviembre de 2018, se 

comentaron y aclararon aspectos del Proyecto de extensión del Parque de Las Carolinas, a partir del 

documento-resumen de que se disponía. Las conclusiones a las que se llegó fueron: 

 

1 – Las piezas del parque y su disposición parecen adecuadas a las necesidades y prioridades de los 

vecinos. Se señala la conveniencia de que el proyecto sea modular, planificando las diferentes 

actuaciones de manera escalonada, en función de su mayor urgencia, o de la posibilidad de actuar 

ya (disponibilidad de terrenos, coste de la actuación…). 

 

Se asume que no es un Proyecto que se pueda ejecutar de una tirada, por lo que se debería conseguir 

que el Proyecto esté aprobado en el año de 2019, y que se definan unas etapas de ejecución que 

permitan ir adjudicando partidas presupuestarias cada año. De ahí la importancia de discutir 

cuidadosamente las actuaciones prioritarias. 

 

2 – Hay que prever el dar solución al problema de las familias asentadas en los chalets 

abandonados. Aunque no es un problema inmediato, ni urgente, conviene aclarar su situación y 

realojarlas lo antes posible, sin esperar al inicio del proyecto, de manera que se pueda proceder al 

derribo y saneamiento de toda la zona, donde se acumula basura y residuos del desmantelamiento 

de aparatos. 

 

3 - En relación con la petición de Feria València de retranquear el parque unos 25 metros, para 

crear un espacio adicional para la Feria,  argumentando razones de seguridad, coincidimos en que 

este retranqueo es inaceptable, ya que afectaría a la viabilidad de creación del campo de fútbol, 

pieza esencial del proyecto del Parque, y una de las mayores expectativas de los vecinos. Por otra 

parte, se piensa que dichas necesidades de evacuación, si existen, se deberían solucionar dentro del 

recinto ocupado por la Feria. 

 

Además, se plantea que dentro de la adecuación del entorno se exija a la Feria que abra el jardín 

existente sobre su aparcamiento al público, como se comprometió en su momento, y se llegó a hacer 

en un inicio. También prometió la Feria abrir los jardines de la parte inferior al público, lo que 

completaría los circuitos de caminar y running del Parque de Carolinas, sin que se haya hecho así. 

 

4  - Por otra parte, se estima que la rotonda dibujada al inicio del Camí del Campament está 

sobredimensionada, ocupa demasiado espacio, y seguramente se podría adecuar mejor al espacio 

disponible y las necesidades del tráfico, que son escasas, al no haber apenas tráfico de paso por el 

interior de Benimàmet. 

 

 

Por el grupo de trabajo de Urbanismo – Vicente Torres Castejón 
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Aquests són els punts que plantegem perquè l'expedient que està encara viu, perquè arriben als
serveis corresponents i es tinguen en compte. Es va parlar en el grup de urbanisme i va haver-hi
prou consens en els grups polítics que vam estar aquell dia.

El vocal polític, Vicente Peris, representant del grup popular en el consell de districte de Pobles
de L'Oest, en relació amb aquest punt el grup popular vol explicar perquè procedirà en la votació
a l'abstenció, estem totalment d'acord amb els punts segon, tercer i quart que són els que fan
relació a les famílies assentades, a la petició de fira-València que ens sembla totalment fora de
lloc de la rotonda, en canvi no estem d'acord amb el primer punt perquè entenem que per a
aprovar el projecte el primer que hem de tindre és que els terrenys siguen de propietat municipal,
sinó tenim la titularitat del terreny, no podrem executar absolutament res, a més això ja en la
passada junta una de les preguntes que vam fer i que estem ací pendents que se'ns diga que
situació, és obstacle que sinó tenim els terrenys no es pot executar cap projecte de cap parc per
això mateix el nostre vot la postura del grup popular serà l'abstenció.

P a s s e m  a  l a  v o t a c i ó :  

Vots en contra cap, abstencions 3 del grup popular i a favor la resta, 8 (2 vocals de ciutadans, 1
vocal de valència en comú, 3 vocals compromís, 2 vocals psoe).

Aprovat l'acord d'urbanisme.

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Enrique Pardo en el seu nom i en representació del grup popular
relativa a actuació al carrer Verdún.

 

En la pasada legislatura se redactó y aprobó con mucha dificultad técnica el proyecto del
parque lineal de Benimámet. Proyecto que hoy todos los vecinos pueden disfrutar gracias a las
gestiones realizadas por el Partido Popular.

  Por aquel entonces, los solares adyacentes a la Calle Verdún no eran de titularidad
municipal y por tanto no se pudo llevar a cabo ninguna actuación en la zona.

 Pero tras cuatro años de gobierno del tripartito, la falta de mantenimiento de la zona ha
llevado a que se encuentre todo el entorno en una situación muy lamentable de abandono

 Ante tal situación de abandono, realizamos la siguiente:

 

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Enrique Pardo, defén la moció:
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  Nosaltres considerem que es un carrer totalment desatés, en primer lloc mostre unes
fotografías on es veu el mal estat del carrer Verdún amb el carrer San Josep, el paviment està
mal, les voreres estàn en mal estat, també la conexió amb el carrer San Josep també està mal i es
podia millorar, la il.luminació està així, per tant nosaltres considerem que hi ha que fer una
actuació integral en tot el carrer, per tot alló presentem una proposta d'acord en els següents
termes:

PROPUESTA DE ACUERDO

 

   Que se lleve a cabo una actuación integral para la rehabilitación de aceras yPRIMERA.-
asfaltado de la Calle Verdún por los servicios municipales pertinentes.

    Que se acometa un nuevo tendido eléctrico, así como se reponga elSEGUNDA.-
alumbrado público para dar más seguridad a los vecinos.

   Que se dignifique la conexión de la calle Verdún con la calle San José.TERCERA.-

El vocal político representant del grup socialista en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Ricardo Barrachina exposa:

En relació amb la moció, entren dos concejalies, una es la de Sergi Campillo de govern
interior i manteniment, concretament la il.luminació correspon aquesta concejalia, primer
contestarem a lo de la llum.

En aquest moment no entenem la pregunta perquè realment perque des de decembre de
2015 s'ha fet un plà de eficiéncia energètica i s'ha fet en la mitat de València, València Nord i
Nord-est i en el carrer Verdún les faroles que hi havien eren de les antigues, i dins del plà de
eficiència energètica s'han canviat les faroles i les llums de ahí i per tant es cau, jo no dic que es
faja perquè vosaltres ho pregunte-ho però es un plà que té una metodología, uns pasos i aplegat
en aquest moment. el carrer Verdún es dels últims de la legislatura que ha tocat el conectar, per
altra banda la conexió amb el carrer Sant Josep, que es el terme del carrer Verdún al mig està al
principi en la capçalera del parc lineal que té suficient llum i no hi ha res més que afegir, en
relació al tema urbanisme, asfaltat i totes eixes coses, des de l'àrea d'urbanisme de Vicent Sarrià,
contestan que, llig el text:

El PP, después de 24 años de gobierno desconoce el planeamiento de Benimámet, loque es
un indicador de la atención que han prestado al barrio en todo ese tiempo. El PPdejó un proyecto
inejecutable de parque lineal, ya que no se tuvo en cuenta que sobre lalosa del túnel no se podían
plantar grandes árboles. Después de la parálisis del PP, estegobierno desbloqueó el proyecto
adaptándolo a la realidad y ejecutándolo. En cuanto ala calle Verdun se encuentra actualmente
fuera de ordenación en todo su conjunto, alencontrarse en la franja de afección del tren marcada
por ley, así como una pequeñaparte de la misma sobre huerta protegida. No se puede urbanizar
ningún tramo de calleque no esté ya urbanizada. Por todo ello se realiza la siguiente propuesta
alternativa:
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ÚNICA.- Que el Servicio de Coordinación y Mantenimiento de la vía pública realiceuna
inspección para determinar el estado de conservación de la calle Verdun y, en casode ser
necesario, programe las actuaciones necesarias en cuanto exista disponibilidad presupuestaria. 

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Enrique Pardo, respon:

Vaig a ser ràpid, el primer lloc contestar el tema dels fanals, com tothom sap en la pasada
legislatura, es varen repondre totes les lluminaries en aquesta legislatura ha sigut molt poc el que
se ha reposat, en Benimàmet, s'ha sustituit en altres barris de València però en Benimàmet no,
perquè es va fer la pasada legislatura. Malgrat aixó, el que si que tinc açí es una foto, perquè dius
que s'ha canviat, es va sustituir el divendres que es quan vingueren a canviar els fanals, per
accedir al carrer Verdún necesariament tens que pasar per el camí nou de Paterna, i en el cantó,
veguem aquesta foto que es del dissabte, que ja havíen finalitzat l'actuació en el carrer Verdún i
per accedir aquest carrer tenen que pasar per aquest altre i el fanal que es del tercer mon, aquest
no l'han canviat.Dona la sensació que governen a colp de moció del PP, i no a favor dels tots els
veïns, perquè per canviar tots els fanals que han canviat primer tindríen que haver passat per açí i
aquest es veu que no l'han vist però esta també existís aquest fanal. Amb rel.lació en la
contestació d'urbanisme efectivament el carrer està urbanitzat, la foto està ací, però no estic
demanant re-urbanitzar ni modificar el planejament de la ciutat ni res d'això, la tercera proposta
d'acord es demana que es dignifique la conexió, del carrer Verdún, per tant nosaltres es mantenim
en la proposta i es més perquè conste en la segona proposta que jo havia exposat el tema dels
fanals m'autocorregix e intente ficar carrer Verdún amb camí nou de Paterna que es aquesta
façana, de moment es mantenim amb la moció modificant la segona proposta incloent el carrer
Camí nou de Paterna, sustituim no incloim. Es vota primer la moció alternativa,:

ÚNICA.- Que el Servicio de Coordinación y Mantenimiento de la vía pública realiceuna
inspección para determinar el estado de conservación de la calle Verdun y, en casode ser
necesario, programe las actuaciones necesarias en cuanto exista disponibilidad presupuestaria. 

3 vots en contra dels vocals politics representants del Partit Popular, 2 abstencions dels
vocals de ciutadans y 6 vots a favor (3 compromís, 1 valencia en comú, 2 Psoe).

Queda aprobada la moció alternativa i per tant no s'aprova la moció presentada per el grup
popular.

7 RESULTAT: NO APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Enrique Pardo en el seu nom i en representació del grup popular
relativa a reasfaltat carrer Crisòstom Martínez.

 

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Enrique Pardo, defén la moció:



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 16 D'ABRIL DE 2019 55

Es molt lamentable tindre que presentar mocións unicament per a manteniment, perqué
està moció es purament manteniment, jo recorde els primers  presupostos participatius que quasi
tot eren temes de manteniment cosa la qual no entenc perque hi havia presupost participatius, lo
que si m'agradaria destacar un informe d'intervenció on diu les despeses territorialitzades per
barris, a les hores, en el cas de Benimàmet 2016, les despeses de inversió, més que despeses,
inversió de millora de obra en tot el barri de Benimàmet eren de 2.000.000 d'euros en el 2016,
només va entrar el govern d'ara, i d'eixos 2 mil.lions, 1.200.000 era per al abonament d'un
projecte aprovat d'expropiació dels terrens que hi ha al carrer Crisóstomo Martínez, on se va ficar
la zahorra en el parc, que aixó es un projecte d'un futur col.legi públic i aixó foren 1.200.000
euros i la resta es utilitzà en lo que es va voler. En el 2017 ja en un govern de presupostos del
tripartit de 2.000.000 d'euros a 95.000 euros, en 2018 de 95.000 euros a 70.000 euros en el barri
de Benimàmet en tot un barri de 14.000 habitants el tripartit s'ha gastat en Benimàmet 70.000
euros, però dins dels 70.000 euros si desgranem en què s'han gastat, tenim, reparació del centre
de acolliment d'animals, 59.000 euros, renovació d'infraestructura en el carrer Dr.Bon, el projecte
per fer el carrer, 2.500 euros encara no s'ha començat l'obra, obres d'accesibilitat i supresió de
barreres arquitectòniques 1.150 euros, reconstrucció coberta del centre de animals, 7.200
euros.Tot açó son les despeses que ha tingut el tripartit en el 2018 amb presupost municipal, una
cosa son els plans de diputació que s'han fet tota la vida i altra el presupost que son 70.000
euros.el que vegem es que aquestos problemes de manteniment que hi ha a
Benimàmet reflecteixen que al carrer Crisóstomo Martinez no es pot habitar pareix un camì de
carros, esta tot apedaçat i amb sots, nosaltres des de açí volem presentar una proposta que es
transcriu a continuació:

 

Tras cuatro años de tripartito en el gobierno de la ciudad, podemos observar que
paulatinamente los servicios municipales van mermando su calidad debido a la parálisis existente
en el equipo de gobierno.

 

Esta parálisis es debido a la incapacidad y falta de experiencia del equipo de gobierno, que
hace que los vecinos suframos constantemente esa merma de calidad.

 

En Benimámet, podemos observar que existen calles en un estado deplorable de
mantenimiento y es por ello, que desde el Grupo Municipal Popular planteamos la siguiente:

 

PROPUESTA DE ACUERDO
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UNICA.- Que desde los servicios pertinentes del ayuntamiento se acometa el reasfaltado
de la calle Crisóstomo Martínez e la pedanía de Benimámet.

Simplement perquè es una obra de manteniment, no hi es una obra faraónica, s'ha estat
anunciant el projecte del parc Carolines, però després no hi ha terreny.Es reasfaltat.

El vocal polític representant del grup ciutadans en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Sergio Borrego, pren la paraula:

Hola bona vesprada, des de ciutadans anem a recolçar la proposta del partit popular igual
que entenem que es positiva per a Benimàmet al igual que l'anterior que l'haverem recolçat sino
haguese caigut i no s'haguese aprovat la proposta alternativa del tripartit, recolçar perquè
entenem que és necessaria el reasfaltat del carrrer Crisòstom Martínez.

El vocal político representant del grup socialista en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Ricardo Barrachina exposa:

Amb relació en la pregunta, la moció que presenta el partit popular no vaig a entrar en
cifres perquè realment no ha vingut preparat per als exercicis 2016,2017 i 2018 de totes maneres
per a tant poc diners pareix que es veu molt de moviment i molta cosa.S'han fet moltes coses amb
tant pocs diners como has dit, m'alegra saber es veu que gastem bé.

El PP atribueix una suposada paràlisi a l'equip de govern. En aquesta moció queda patent
que aquesta afirmació es deu a un complet desconeixementdel barri i de les actuacions
programades i executades en aquest, fruit moltes d'elles de les reivindicacions veïnals ateses per
a q u e s t  g o v e r n .
El Parc lineal (que es trobava paralitzat), l'obertura del carrer Senda Secanet, el canvi de
planejament que possibilita l'obertura del carrer Doctor Bon (modificació del planejament i del
Plà General, com sabeu tots els que toqueu papers municipals tot aixó dú un temps), que es troba
actualment en contractació de les obres, la redacció del projecte del Parc Coves Carolines, la
demolició d'edificis en ruïna al carrer campament per a evitar ocupacions... amb totes les coses
que estic diguent no hi ha tal paràlisi, s'estan fent les coses però hi ha un termini, tot costa,
vosaltres mateixa ho sabeu, que tinguereu el parc lineal varios anys i no aplegà a rams a beneir i
aplegà el tripartit. Aquest  govern ha posat esforç i treball a atendre les necessitats de Benimámet,
fets que no es corresponen amb una paràlisi. El reasfaltat del carrer Crisòstom Martínez que se
sol·licita en la moció es troba ja programat per a la setmana del 15 al 19 d'abril, a través del Pla
SOM de la Diputació però no sols eixe carrer també el carrer Benimodo, el que confluix amb el
carrer Joaquin Marin, la data era del 15 al 19 d'abril però per raons tècniques de la empresa
s'iniciarà el día 23, estavan en otra obra, el tema del reasfaltat estaven en València, setmana santa
i s'ha retrasat una setmana però el día 23 estarà . Per aquesta raó, procedeix rebutjar la moció en
estar ja programat el que havia era que esperar el torn i que aplegara.

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Enrique Pardo pren la paraula:

Jo m'havia referit a un informe de l'ajuntament de València i la paràlisi es la que es perquè
les cifres canten per si soles. Has parlat del carrer Senda de Secanet i el derrocament d'edificis,
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aixó ho paga les monges, amb presupost de les monges, aixó ho paguen elles, aixó ho descartem.
Has parlat del tema del Dr.Bon, donçs haveu tingut molt de temps no sé que es el que pasa,
perquè lo únic que es coneix es que s'ha pagat 2.500 euros per al projecte. Anteriormen tothom
criticava que el partit popular anunciava les coses a inicis electorals i el parc Carolines què ès?
No deixa de ser un anunci electoral, no hi ha terreny, a més a més les cases que s'han derruït amb
presupost de la diputació la majoria de les cases no son propietat de l'ajuntament per a mi aixó es
enganyar a la gent, als propietaris de les cases, perquè se'ls amenatzat que si la casa era propietat
d'ells es pot caure, poden entrar ocupes, pot passar qualsevol cosa i els culpables son ells per tant
aquest paper que en fas creure que tinc jo l'usufructe però no et pague res ni tinc la propietat de
res, per això fixeu-vos tinc açi el plànol de les propietats de l'ajuntament, el que esta en roig es
propietat municipal, el parc de Carolines va ocupar tota una zona i no hi ha propietats municipals,
sols un troçet xicotet i el poliesportiu la resta no es propietat municipal i es molt complicat, jo ho
se perquè hi ha un problema amb les coves camals, però la realitat es que anuncies un projecte
electoralment que no pots aprovar perquè no es propietat municipal, i este plànol es informació
directa de l'ajuntament salvant alguna actuació de mesos dalt o baix, jo no m'en vaig anar de la
moció però que s'ha fet en Benimàmet res, s'han fet festes i tal, jo no dic que no però tot efímer,
coses concretes en Benimàmet no, tots els fanals la passada legislatura es reposaren totes, a
continuació se cambiaren les lluminàries per LED, s'ha fet el xalet de Panach, aquesta biblioteca,
açí en Beniferri, aquesta vegada han presentant coses de Benimàmet però de Beniferri hem
presentat mocións per eixample pintar aquesta biblioteca que la setmana pasada ho tinguerem que
pintar per una pregunta, perque preguntarem qué pasava, per tot això nosaltres continuem en que
hi ha que reasfaltar eixe carrer que no ho fem per nosaltres es per als veïns, per al bé comú.

El vocal político representant del grup socialista en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Ricardo Barrachina exposa:

Sols contestar i dir que la pregunta es referix al carrer Crisòstom Martínez i està més que
clar que es va a reasfaltar la propera setmana, per tant no té recorregut, estem d'acord amb la
necessitat però aixó que estem d'acord es va a reasfaltar.

Pasem a la votació de la moció presentada:

Vots a favor 5 (3 partit popular i 2 ciutadans) y 6 en contra (3 compromís, 2 psoe, 1
valència en comú).

Per tant la moció queda rebutjada.

8 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Enrique Pardo en el seu nom i en representació del grup popular
relativa a modificació de la tanca en el xalet de Panach.

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Vicente Peris defen la moció:
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Con el gobierno del Partido Popular, se llevó a cabo la rehabilitación y puesta a disposición
de los vecinos del chalet de Panach, la construcción de un nuevo parque - jardín en la calle
Campamento, y así como la instalación de la primera biblioteca en la pedanía de Benimámet.

 Dicha biblioteca, se encuentra dentro del parque, el cual tiene un horario de apertura al
público que por parte de los servicios municipales se encargan de cumplir y de ese modo se
garantiza la seguridad de los vecinos.

  Cuando existen condiciones climatológicas adversas, desde la delegación de parques y
jardines se ordena cerrar todos los parques de la ciudad ante la posibilidad de caída de ramas que
puedan poner en peligro la integridad física de los vecinos.

 Y es en ese momento cuando, por una cuestión de diseño del vallado del parque queda sin
servicio la biblioteca al estar ubicada dentro del parque.

 

Presentem aquesta moció del xalet de Panach, altra de les obres fetes en el mandat del
partit popular al igual d'aquest lloc on es trovem, com a recordatori perquè com sempre diuen que
no hem fet res, i el govern del triparti sempre diu que son altres, empreses que es retrasen...en
lloc d'asumir la seua responsabilitat, i concretament amb relació amb el xalet de Panach, que es el
punt de lectura on està la biblioteca quan es produixen circumstàncies climatològiques adverses
es tanca i no hi ha possibilitat d'accés pels usuaris, per tant proposem:

 

PROPUESTA DE ACUERDO

    Que se acometa por los servicios municipales pertinentes un cambio en elUNICA.-
diseño de la valla del parque de Panach para que pueda permanecer abierta la biblioteca mientras
el parque esté cerrado.

El vocal polític representant del grup ciutadans en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Sergio Borrego, pren la paraula:

Simplement recordar que hi hagué una comisió d'urbanisme de la junta de districte on
estaven d'acord durlo capdavant i per tant nosaltres estem d'acord en la moció i per tant anem a
recolçar la proposta.

El vocal polític representant del grup compromís en el consell de distrite de Pobles de
l'oest, Vicent Torres, pren la paraula:

Si se haguera plantejat d'una manera més tranquil.la i natural, adelante que el vot dels
vocals del grup de govern va a ser a favor. Però com clar ha hagut alguns comentaris, alguna cosa
haurem de dir. No estem encara en campanya electoral dels vocals aixó tindrem temps, més
endavant i la gent decidirà si s'ha fet molt o poc, el partit popular ha tingut 24 anys per fer coses i
ha fet, clar que si. En aquest cas el que ens agradava d'aquesta proposta del partit popular es que
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en un edifici que s'ha fet hi han unes deficències que hi ha que subsanar, cap problema, donçs  ha
recordat el company que la associació de veïns hi havia anteriorment plantejat aquest tema, que
també el havia plantejat l'alcaldía de barrio i que estem tots d'acord en que anem a votar tots a
favor de la proposta que s'estudie un tancament diferent individualitzant la biblioteca perquè es
puga obrir independentment de si el parc està obert o tancat, tant per raons de seguritat com
d'horaris, en fin anem a votar a favor

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Vicente Peris pren la paraula:

Simplement afegir que el grup popular lo que ha recollit es el interés comú, tant de
associacions como de la associació de veïns on s'havia plantejat açó, com el sentir de altres foros,
es veritat que s'havia parlat però mai s'havia dut a terme per aixó nosaltres presentem aquesta
moció perquè entenem que és una necessitat per a tots els veïns i que urgix el disseny per aixó
volem demanar el vot a favor de tots els grups perquè entenem que és un bé comú a tots els
veïns. 

Pasem a la votació de la moció presentada:

Vots a favor unanimitat

Per tant la moció queda aprovada

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo en el seu nom i en representació del grup popular
relativa a situació Entitat Local Menor per a Benimàmet.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO

DEDISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST:

 

El pasado mes de Noviembre se llevó al Pleno del Ayuntamiento Valencia una declaración
política por parte del tripartito para posicionarse a favor de la Entidad local Menor. Pero como
todos los vecinos saben, con dicho acuerdo no se perseguía ejecutar o transformar en ELM
Benimámet en ese pleno, sino que no era más que una declaración de intenciones.

Tras dichos acontecimientos, realizamos las siguientes

 

PREGUNTAS
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¿En qué fecha van a declarar la ELM para Benimámet?
Tienen previsto realizar dicha declaración antes de que acabe la legislatura?
En caso negativo, ¿Qué actuaciones tiene previstas hacer?

RESPUESTA:

CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
D'AGRICULTURA, HORTA I POBLES DE VALÈNCIA

Resposta Única.- En primer lloc, el seu grup ha de tindre clar que el Govern del la Nau,
està clarament compromés amb el que pensen la majoria dels ciutadans i ciutadanes de
Benimàmet, que es plasma en els principis polítics de una major descentralització i el foment de
la participació.

Vostè ha de saber que fou el govern del Partit Popular, qui durant casi 15 anys no va
canalitzar políticament l’aspiració dels veïns i veïnes de Benimàmet, i a més quan en 2008 un
grup de veïns sol·licitaren que l’Ajuntament de Valencia declarés d’ofici a Benimàmet com ELM
no sols no va fer res sinó que a més va deixar al calaix la sol·licitud.

Este Govern, pretén dins de la legalitat, com no podria ser d’altra manera, buscar un encaix
entre les aspiracions del poble de Benimàmet i les restriccions que el Partit Popular ha introduït
en la reforma de la Llei de Regim Local mitjançant la Llei 27/2013 de 27 de desembre.

Este dijous a la comissió informativa de Participació de l’Ajuntament de València es
debatrà una moció que el que pretén es continuar l’expedient iniciat en 2008, des d’ací vull
demanar-li que utilitze els seus esforços per a que els representants del seu Partit al l’Ajuntament,
es posen al costat dels veïns i veïnes de Benimàmet, per a aconseguir l’objectiu tants anys
anhelat, com es constituir-se en una entitat local menor.

No es hora ara de buscar els problemes jurídics, és hora de buscar solucions per a que
Benimàmet puga decidir i participar en els assumptes que li son d’interès d’acord amb els
paràmetres d’una gestió moderna i eficaç.

En eixe camí ens trobarà al equip de govern, si opta per posar pals a les rodes els veïns i
veïnes de Benimàmet li ho recordaran sempre

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo en el seu nom i en representació del grup popular
relativa a actuacions en la façana de la Biblioteca municipal Joan de Timoneda.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON
DNI48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO

DEDISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST:
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La pasada junta municipal de distrito celebrada en el mes de Enero, este Grupo Municipal
presentó una moción que llevaba por objeto “Iniciar los trámites para que se proceda al pintado y
engalanado de la fachada. Dándole así la dignidad que merece la Antigua Alquería de Beniferri.”

 

Dicha moción al igual que el resto de mociones presentadas, fueron aprobadas por
unanimidad. Es por ello, que realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

¿En qué estado se encuentra la actuación mencionada?
¿Qué calendario de actuaciones tienen previsto para ejecutar la moción aprobada?
¿En qué número de expediente se está tramitando?

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE GOVERN INTERIOR

El treballs d’actuació de la Biblioteca Municipal Joan de Timoneda ja han començat.

El número de l’expedient és el 01201-2019-218

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo en el seu nom i en representació del grup popular
relativa a carrer de la periodista María José Grimaldo

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON
DNI48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO

DEDISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST:
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La pasada junta municipal de distrito celebrada en el mes de Enero, este Grupo Municipal
presentó una moción que llevaba por objeto “Proponer dar nombre a una calle de la pedanía de
Benimámet a la periodista Dña. Mª José Grimaldo García. Concretamente la que discurre frente
al acceso principal del Velódromo Lluís Puig, entre C/ Senda del polvorín y C/ Cocentaina.”

 

Dicha moción al igual que el resto de mociones presentadas, fueron aprobadas por
unanimidad. Es por ello, que realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

¿En qué estado se encuentra la actuación mencionada?
¿Qué calendario de actuaciones tienen previsto para ejecutar la moción aprobada?
¿En qué número de expediente se está tramitando?

RESPUESTA:

GLORIA AMPARO TELLO COMPANY - REGIDOR/A DELEGAT/DA - DELEGACIÓ
DE PATRIMONI I RECURSOS CULTURALS

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON
DNI 48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L’OEST:

La pasada junta municipal de distrito celebrada en el mes de enero, este grupo municipal
presentó una moción que llevaba por objeto "proponer dar nombre a nuna calle de la pedanía de
benimàmet a la periodista dña. Mª José Grimaldo García. Concretamente la que discurre frente al
acceso principal del Velódromo Lluís Puig, entre c/ Senda del Plvorín y c/ Cocentaina".

Dicha moción al igual que el resto de mociones presentadas, fueron aprobadas por
unanimidad. Es por ello que realizamos las siguientes:

PREGUNTAS:

¿En que estado se encuentra la actuación mencionada?

¿Qué calendario de actuaciones tienen previsto para ejecutar la moción aprobada?

¿En qué número de expedientes se está tramitando? 
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En relación con las preguntas planteadas, cabe informar desde esta concejalía, que la
moción presentada por el Grupo Popular representado en la Junta Municipal de Distrito Pobles de
l’Oest,  en relación con  la propuesta de acuerdo adoptada  solicitando otorgar nombre de via
pública en la pedanía de Benimamet, en concreto la que discurre frente al acceso principal del
Velódromo Lluis Puig, entre las calles Senda del Polvorin y Cocentaina, a la periodista Mª José
Grimaldo García, ha generado el expediente E-2000-2019-10 en el Servicio de Recursos
Culturales, servicio competente en la materia. Al tratarse de un honor contemplado en el
Reglamento de Honores y Distinciones del Ayuntamiento de València, la decisión de conceder la
denominación propuesta debe ajustarse a lo establecido en el mismo, siendo una decisión
discrecional que debe valorarse atendiendo los méritos que concurren en la personalidad
propuesta, no contemplándose plazos concretos para su aprobación.

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el vocal Enrique Pardo en el seu nom i en representació del grup popular
relativa a rotonda Beniferri.

CRISTOBAL GRAU MUÑOZ - REGIDOR/A - GRUP MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL ENRIQUE PARDO BELENGUER CON
DNI48442294-Q, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL CONSEJO

DEDISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DE L´OEST:

 

 

La pasada junta municipal de distrito celebrada en el mes de Enero, este Grupo Municipal
presentó una moción que llevaba por objeto el acondicionamiento e instalación en una rotonda de
Beniferri, un monolito representativo de la historia de un pueblo de huerta, contando con la
participación y opinión de los vecinos.

Dicha moción al igual que el resto de mociones presentadas, fueron aprobadas por
unanimidad. Es por ello, que realizamos las siguientes:

 

PREGUNTAS

 

¿En qué estado se encuentra la actuación mencionada?
¿Qué calendario de actuaciones tienen previsto para ejecutar la moción aprobada?
¿En qué número de expediente se está tramitando?

RESPUESTA:
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1.  

M PILAR SORIANO RODRIGUEZ - COORDINADOR/A GENERAL D ÀREA - ÀREA
DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

El passat 30 de gener de 2019 es va rebre en la Delegació de Parcs i Jardins l’acord de la
Junta Municipal de Pobles de l’Oest, el qual va traslladar a l’OAM Parcs i Jardins per a dur a
terme els treballs que es van acordar dins de les seues competències, que són l’enjardinament i
condicionament de la redona. Una volta detallat en què consisteixen els treballs que es duran a
terme per part de l’OAM Parcs i Jardins, passem a respondre la pregunta.

 

L'OAM Parcs i Jardins encarregat de la gestió del PAU Ademuz, va realitzar durant el
passat mes de març les obres per al subministrament d'aigua en la redona i procedirà a la
plantació de vegetació autòctona aclimatada a les nostres condicions climàtiques, així com
a la instal·lació del sistema de reg per degoteig per a un consum racional de l'aigua.

 2. Està previst iniciar les operacions de plantació en les pròximes setmanes, finalitzant tots
els treballs en el termini d'un mes.

 3. Els treballs s’han dut a terme dins dels treballs de conservació i manteniment de l’OAM
Parcs i Jardins.

13 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Suggerències i propostes

El vocal polític representant del grup ciutadans en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Sergio Borrego, pren la paraula:

Com es últim consell de distrite abans les eleccions volia donar les gràcies en nom de
ciutadans i els seus vocals en aquest consell de Pobles de L'Oest, i agraïr   a tots els veïns i
associacions i entitats que haveu vingut aquestos consells, els consells que ens haveu donat, els
recolçaments i que ha sigut un period breu però intens i esperem que a partir de la pròxima
legislatura es intensifique més aquest consell i lo que es puga fer amb ell, perquè vegem que
encara es pot donar major impuls a la junta de districte i fins i tot a que els veïns participen
presentant iniciatives, que els partits polítics ja poden fer-ho en el plé,  agrair l'assistència i
acomiadar-se fins a la pròxima legislatura. I del carrer Dr.Bon si podeu donar la resposta quan es
va a procedir a ejecutar l'obra perquè es va fer el plec de condicions però encara no s'adjudicat
l'obra, ni sabem quan es farà.

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Enrique Pardo, pren la paraula:

Volia fer una observació a la moció que ha presentat Consol Castillo en la comissió
informativa de participació, volia deixar clar que aquesta moció que es presenta tal i com ix hui
en premsa el que queda clar i constatat es que en el Plé de novembre no es va aprovar en cap cas
L'Entitat Local menor de Benimàmet com nosaltres veniem advertint, segon en aquell plé
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donarem compte d'un informe tècnic de la Direcció General de la Admnistració on rebutjava la
possibilitat de la petició de Benimàmet Poble i vistos els acontecimients es veu la urgència  que
hi hagué per celebrar eixe plenari perquè ja tenien avanç un informe que ja els dia que no, i ara
presenten aquesta moció en la que informem açí per a coneiximent de tothom que nosaltres anem
a votar a favor perquè la sol.licitud que es va presentar al 2008 es contestà que hi havia un judici
i mentre no hi haguera una sentència ferma no s'anaven a pronunciar, darrerament ningú es va
pronunciar i per tant no hi hagué avanç amb la situació, per tant nosaltres des de el partit popular
ara que existís aquesta moció anem a votar a favor, però nosaltres hem contactat, el nostre
concejal en l'ajuntament amb Consol Castillo aquest matí , hi havien error jurídics i per tant
informem que Consol Castillo accedit a modificar algún punt d'aquesta moció, que nosaltres
tenim i s'ha difundit via Whatsupp..lo que vindrà a dir es que nosaltres votem a favor al igual que
la resta de partits polítics en el sentit de que en el 2008 hi hagué una sol.licitud, començem de
nou amb eixa sol.licitud, per tant el que diu que la petició escrita per la majoria dels veïns del
territori, es deurà d'acceptar, eixa petició del 2008.

El vocal polític representant del grup socialista en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Ricardo Barrachina, pren la paraula:

Volia dir que el projecte del carrer Dr.Bon està en contractació.

La vocal polític representant del grup Valencia en comú en el consell de distrite de Pobles
de l'oest,Empar Arasteny, pren la paraula:

En primer lloc donar les gràcies, ha sigut un plaer, primer que s'escolte a la gent del poble i
altra molt important la gent que paga els impostos eixos diners deuen d'anar directament al poble.
En Benimàmet s'han fet moltes coses, que quan estaven ells (referin-se al partit popular) no es
feien, a mi em pareix de molt poca vergonya que el partit popular estiga dient que falta açó o que
falta alló, haveu tingut un montó d'anys per a solucionar-ho i us adoneu ara de les carències que
hi han, vull dir estem per ajudar a la gent, per a que ens escolte i per fer el que siga per
Benimàmet.

El vocal polític representant del grup ciutadans en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Santos Borrego, pren la paraula:

Es contestar al vocal socialista, el projecte del Dr.Bon era un projecte urgent, per a mi un
projecte urgent no es pot tindre, dues mesos, tres sense fer.

14 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Intervencions veïnals

El representant de la asociació de veïns de Beniferri pren la paraula:

En primer lloc agrair que vingueu a Beniferri, segon gràcies a l'ajuntament de València que
després de dos anys ens ha pintat la façana d'aquesta biblioteca, altre tema es que es parla molt de
la Entitat Local menor, de Benimàmet i en què situació quedaría Beniferri?demanem que algú
ens diga quines són les intencions de l'ajuntament de València, en Beniferri, tots els que profesen
una religió i els que no, la abadía es un tema molt important per a nosaltres perquè es la plaça del
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poble, encara que no apleguem a 1.000 habitants, estava l'abadia pràcticament caiguda i es va
arreglar, i quedà molt bé però ara el ajuntament vol pintar-la, nosaltres anem a reunir signatures
per que no es faça, i ara altre tema de la torre telefònica, no ens val dir que tenim una resolució
d'un jutgat que ens dona la raó, anem a seguir lluitant, la comunicació Beniferri-Benimàmet
ningú a dit res i es un tema molt important, ens interessa a les dos pedaníes i ningú diu res i per
últim estàn parlant d'un camp de fútbol 9 i nosaltres tenim un magnífic camp de fútbol i no
podem jugar, ens mourem el necessari per a aprofitar-ho, gràcies a tots per haver vingut a esta
pedanía de Beniferri.
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##ANEXO-1678748##
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##ANEXO-1678750##
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L' alcalde Pedàneo José García Melgares,  pren la paraula:

Bona vesprada a tots/totes , estem al final del periode electoral, i encara que el alcalde que
soc jo, estarà encara més temps, agrair a tots la col.laboració,  per a millorar estes pedaníes de
Benimàmet i Beniferri. Des de l'alcadía hem intentat tant Paco que va ser el primer com jo donar
resposta, intentar fer una millora i tenim que agrair a l'ajuntament de València la seua
participació e implicació en totes les demandes que s'han   fet des de Benimàmet i des de
Beniferri tanto des de les associacions veïnals com festives com la propia alcaldía. Eugeni com a
president de la associació de veïns de Beniferri hi havia unes demandes o unes queixes que sabeu
que participe i que em sent identificat i sabeu que tot costa molt que hi ha que fer molta
reclamació pero la voluntad nostra de l'alcaldía ha sigut recolçar totes les reivindicacions. Jo crec
que independentment dels mil.lions hem de parlar del carrer del que vegem en el carrer el que ha
canviat en el nostre entorn i el ambient i el sentir dels veïns, s'ha acabat el parc lineal i  si us
recordeu es volia una carretera i no un parc lineal i després de aplegar a una negociació amb
l'associació de veïns al final la nova corporació renovà el projecte, feren uno nou, perquè
l'anterior no reunia les condicions perquè es va fer a corre cuita, para dar una solució a
l'associació. Us tinc que recordar que no hi havia diners i els diners els sol.licitarem nosaltres en
diverses ocasions i nosaltres vam ser els que els suggerim que fora del Pla confianza i digueren
que ho estudiariem, es a dir diguerem fins i tot la forma de traure els diners per al parc lineal i
costa quatre anys de pelea per arribar a un acord que després ha sigut millorat pel nou equip de
govern, han hagut moltes millores, anem a vore, el carrer del pintor Garnelo, Açi es coneguem
tots i tots vivim en Benimàmet-Beniferri i s'ha vist el que s'ha fet no vaig a insistir per no donar
la oportunitat no democràtica per la vostra part (referin-se al partit popular que diguen que en
discurs està vulnerant la llei electoral perquè diu que està fent campanya i que la llei electoral ho
prohibix en aquest moment), d'escoltar i sou sords perquè no voleu escoltar us dic que tot el que
dieu és com sempre parauleria, mentides i rotllos, i res més. Agrair a tots la presència i el carrer
Dr.Bon que si vaig a contestar perquè aixó no serà campanya electoral, sabeu que va haver una
reunió en el saló multiusos convocada per l'associació de veïns, i van acudir uns quants veïns i es
va donar una sèrie de respostes i pareix ser que eixqueren tots contents menys tú (referin-se al
vocal de ciutadans, Santos Borrego) i el tema està en que aixó està en contractació, perque entre
altres coses el partit popular quan es digué de continuar, digué que primer hi havia que localitzar
al propietari i en cas contrari no podia començar-se l'obra i votaren en contra de la proposta i
varem fer una publicació en el Bulletí oficial de la provincia per conéixer el propietari, per
començar l'obra i comença ara i hi ha un tràmit formal i legal però va a ser inmediat i pensem que
d'un moment a un altre eixirà i el import és 100.000 euros, i no vaig a parlar més per si me feu
una demanda, una de les moltes que m'han dit que m'aneu fer, gràcies a tots per l'atenció.

El vocal polític representant del grup popular en el consell de distrite de Pobles de l'oest,
Enrique Pardo, pren la paraula:

Per al.lusions, jo no he acusat de mentir, simplement existís una llei, la LOREG, llei que
regula els comicis electorals i prohibix fer tot un resum de tots els assoliments aconseguit en una
legislatura en una entitat com es la junta municipal, ho pots fer si vols democràticament quan
vullgues en la sede del psoe, i és així la llei, la democràcia es regula per lleis i no em digues que
sóc anti-democràtic per recordar-te la llei, si continues en el exercici del teu càrreg d'alcalde



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 16 D'ABRIL DE 2019 72

pedani dient els assoliments en periode electoral és lògic que t'ho recorde tú pots fer després el
que vullgues però jo t'ho recorde. En quant a les mentides i parauleries et faré aplegar estos
documents perquè veges que no es mentida ni parauleria es un informe d'intervenció de
l'ajuntament i està tot escrit, totes les partides executades en Benimàmet en l'any 2016,2017 i
2018 firmat per Ramón Vilar Zanón, no es paraulería.

LLuís Santana pren la paraula per a formular les següents peticións:



SESSIÓ ORDINÀRIA DE 16 D'ABRIL DE 2019 73

##ANEXO-1678754##
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##ANEXO-1678756##
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Maria Jesús  (Xusa) pren la paraula, es del cercle de podem de Benimámet i de la directiva
de l'associació de veïns de Benimàmet i dir que molts logros que s'han fet en Benimàmet son de
la lluita del veïns, com es el parc lineal es clar que s'ha dut a terme per un govern que ha fet
posible que tot açó es puga fer per escoltar al barri i a l'associació de veïns no ho veig com a
propaganda electoral, Melgares diu el parc lineal.. es que es aixina, ha segut aixina, una lluita, jo
en aquella época era Presidenta del APA del CEIP Benimàmet, per una xarrada que varen fer per
lo de la carretera i jo li vaig recordar les carències que teníem a Benimàmet, alumnes, persones
major, iaios i tal no ho veig com a propaganda electoral la veritat, ho veig com un logro de
l ' a s s o c i a c i ó  d e  v e ï n s .

I no havent més assumptes a tratar, s'alça la sessió sent les 20: 36 hores, extenent-se la
present Acta, que firma amb mi la Presidència, de tot això com a secretaria done fe.

EL PRESIDENT                                                            LA SECRETARIA


